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pv vot - Consiliile 
de administratie A1.d 
 
 
 

 
PROCES-VERBAL 

Încheiat în şedinţa ordinară a Consiliului Local al Sectorului 6 
din data de 08.06.2023 

 
Lucrările şedinţei au început la orele 16:00 în sala de ședințe a Primăriei Sectorului 6                 

cu sediul în Calea Plevnei nr. 147-149, sector 6, Bucureşti. 
 La prezidiu au luat loc următoarele persoane:  
- dl Ciprian Ciucu, Primarul Sectorului 6 al Municipiului Bucureşti; 
- dl Demirel Spiridon, Secretarul general al Sectorului 6; 
- dl Ungureanu Marius Ionel, Președinte de ședință; 
- dl Gâdiuță Alexandru Valeriu, Viceprimar al Sectorului 6; 
- d-na Ștefan Mihaela Ana Maria, Viceprimar al Sectorului 6; 
 În deschiderea lucrărilor şedinţei dl Demirel Spiridon, Secretarul general al Sectorului 6,                
face prezenţa consilierilor. Au fost prezenți 26 de consilieri locali din 27 în funcție. A lipsit dl 
consilier Gicu Zainea.  
 Convocarea membrilor Consiliului Local al Sectorului 6 s-a făcut în scris prin poșta 
electronică, prin Dispoziția Primarului Sectorului 6 nr. 1266 din 31.05.2023, în temeiul dispoziţiilor 
art. 133 alin. (1), art. 134 alin. (1) lit. a), alin. (3) lit. a) și alin. (5), art. 135, art. 155 alin. (1) lit. b) şi 
lit. e) și ale art. 196 alin. (1) lit. b) din Ordonanţa de Urgență a Guvernului nr. 57/2019 privind              
Codul administrativ, cu modificările și completările ulterioare, invitația la ședință precizând data,                
ora și locul desfășurării acesteia. 
 Dispoziția Primarului Sectorului 6 nr. 1266 din 31.05.2023 a fost publicată în ziarul Adevărul 
în data de 05.06.2023, a fost adusă la cunoştinţa publică prin afişare la avizierul Primăriei                   
Sectorului 6 și pe site-ul instituţiei și suplimentată prin Dispoziţia nr. 1303/07.06.2023. 
 Menționăm că ședințele Consiliului Local al Sectorului 6 pot fi accesate pe site-ul instituției 
la adresa www.primarie6.ro, la secțiunea Ședințele consiliului local și pe pagina de facebook la 
adresa facebook.com/PrimariaSectorului6. 
 
                         Anexă la Dispoziția Primarului Sectorului 6 nr. 1266 din 31.05.2023 

Nr. 
crt. 

Comisii de 
specialitate 

ale  
C.L. Sector 6 

 
PROIECT ORDINE DE ZI 

1.  
Aprobarea procesului-verbal al ședinței ordinare din data de 18.05.2023 și a 
procesului-verbal al ședinței extraordinare din data de 24.05.2023. 

2. 
nr. 1, nr. 4 și 

nr. 5 

Proiect de hotărâre nr. 92/02.05.2023 privind stabilirea costului mediu lunar 
de întreţinere și a nivelului alocației zilnice de hrană pentru persoanele adulte 
cu handicap îngrijite în Centrul de Abilitare şi Reabilitare pentru Persoane 
Adulte cu Handicap “Uverturii” din cadrul Direcţiei Generale de Asistenţă 
Socială şi Protecţia Copilului Sector 6, pentru anul 2023 

3. 

nr. 4 și  
nr. 5 

Proiect de hotărâre nr. 94/04.05.2023 privind aprobarea listei cu ordinea de 
prioritate în soluționarea cererilor de locuințe și repartizarea locuințelor pentru 
tineri, destinate închirierii, în Sectorul 6 al Municipiului București, pentru anul 
2023 

 

SECTORUL 6 AL MUNICIPIULUI BUCUREŞTI 
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4. 
nr. 4 și  
nr. 5 

Proiect de hotărâre nr. 95/05.05.2023 privind aprobarea încheierii 
contractelor de parteneriat pentru formarea profesională a elevilor din cadrul 
Colegiului Economic ”Costin C. Kirițescu” prin învățământul dual  

5. 

nr. 4 și  
nr. 5 

Proiect de hotărâre nr. 116/25.05.2023privind aprobarea încheierii 
contractelor de parteneriat pentru formarea profesională a elevilor din cadrul 
Școlii Profesionale Speciale pentru Deficienți de Auz „Sfânta Maria” prin 
învățământul dual 

6. 
nr. 4 și  
nr. 5 

Proiect de hotărâre nr. 97/10.05.2023 privind schimbarea destinației 
imobilelor situate în incinta Școlii Gimnaziale nr. 168 din Calea Giulești nr. 7, 
Sector 6, București, în vederea demolării 

7. 

nr. 5 și  
nr. 6 

Proiect de hotărâre nr. 117/26.05.2023 pentru modificarea Hotărârii 
Consiliului Local al Sectorului 6 al Municipiului București nr. 199/2022 
privind aprobarea depunerii cererii de finanțare cu titlul “Construirea a 265 de 
insule ecologice digitalizate în Sectorul 6” și a cheltuielilor legate de proiect 
 

8. 

nr. 1 și  
nr. 5 

Proiect de hotărâre nr. 118/26.05.2023 privind actualizarea documentației 
tehnico-economice și a indicatorilor tehnico-economici aferenți pentru 
reabilitarea termică a unui număr de 19 blocuri de locuinţe din Sectorul 6 al 
Municipiului Bucureşti  

9. 

nr. 3 și 
 nr. 5 

Proiect de hotărâre nr. 71/28.03.2023 pentru aprobarea Regulamentului 
privind desfășurarea activităților de comercializare a produselor și serviciilor de 
piață pe raza administrativ - teritorială a Sectorului 6 al Municipiului Bucureşti 
 

10.
nr. 1 și          
nr. 5 

Proiect de hotărâre nr. 3/05.01.2023 privind aprobarea tarifelor pentru 
utilizarea domeniului public și privat aflat în administrarea Consiliului Local al 
Sectorului 6 prin Administraţia Comercială Sector 6  

11.

nr. 5 și  
nr. 6 

Proiect de hotărâre nr. 75/10.04.2023 pentru aprobarea Regulamentului 
privind activitatea de organizare, gestionare și  exploatare a parcărilor aflate în 
administrarea Sectorului 6 al Municipiului București prin Administrația 
Comercială Sector 6 

12.
nr. 4 și  
nr. 5 

Proiect de hotărâre nr. 119/30.05.2023 de aprobare a Studiului de 
fundamentare privind concesiunea serviciului de organizare a evenimentului 
"West Side Christmas Market" desfășurat în Parcul Drumul Taberei Sector 6 

13.

nr. 5 Proiect de hotărâre nr. 121/30.05.2023 privind aprobarea procedurii de 
concesiune de servicii prin ”selecție de oferte” pentru organizarea 
evenimentului ”West Side Christmas Market ” desfășurat în Parcul Drumul 
Taberei din Sectorul 6 

14.

nr. 3 și  
nr. 5 

Proiect de hotărâre nr. 120/30.05.2023 pentru aprobarea închirierii, prin 
licitație publică, conform H.C.L. al Sectorului 6 nr. 124/2022, a 5 spații 
comerciale aflate în administrarea Administrației Comerciale Sector 6 
 

15.

nr. 1 și 
 nr. 5 

Proiect de hotărâre nr.  127/30.05.2023 pentru modificarea anexelor la 
Hotărârea Consiliului Local al Sectorului 6 nr. 173/26.07.2022 privind 
actualizarea documentației tehnico-economice și a indicatorilor     
tehnico-economici aferenți pentru reabilitarea termică a unui număr de 52 
blocuri de locuinţe din Sectorul 6 al Municipiului Bucureşti 

16.

nr. 1 și 
 nr. 5 

Proiect de hotărâre nr. 126/30.05.2023 privind aprobarea devizului general, a 
indicatorilor tehnico-economici și a documentației tehnico-economice (DALI) 
pentru obiectivul de investiții ”Reabilitare și recompartimentare Complex 
Comercial Veteranilor, B-dul Iuliu Maniu nr. 72-92, București, Sector 6” 
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17.

 
nr. 5 și     
nr. 6 

Proiect de hotărâre nr. 128/31.05.2023 privind transferul exercitării dreptului 
de administrare asupra aleilor/căilor și platformelor pietonale de acces în 
blocurile de locuințe aferente imobilelor din cartierul “Constantin Brâncuși”  de 
la Administrația Comercială Sector 6 la Administrația Domeniului Public și 
Dezvoltare Urbană Sector 6 

18.
nr. 5 Proiect de hotărâre nr. 129 privind modificarea H.C.L. al Sectorului 6     

nr. 192/2022 privind reorganizarea Administrației Comerciale Sector 6  

19.

nr. 5 Proiect de hotărâre nr. 132/31.05.2023 privind reorganizarea Direcției 
Generale de Impozite și Taxe Locale Sector 6, aprobarea Organigramei, 
Statului de funcții, numărului de personal și Regulamentului de Organizare și 
Funcționare 

20.

nr. 5 Proiect de hotărâre nr. 133/31.05.2023 privind reorganizarea Administrației 
Școlilor Sector 6, aprobarea Organigramei, numărului de personal, Statului de 
Funcții și Regulamentului de Organizare și Funcționare ale Administrației 
Școlilor Sector 6 

21.

nr. 1 și          
nr. 5 

Proiect de hotărâre nr. 130/31.05.2023 pentru modificarea H.C.L. al 
Sectorului 6 nr. 54/02.04.2020 privind aprobarea contractării unei/unor 
finanțări rambursabile externe în baza garanțiilor proprii, în valoare de până la 
47.000.000 euro, sau echivalentul în lei pentru o perioadă de până la 25 de ani 
și perioadă de grație de până la 4 ani, în vederea asigurării finanțării și/sau 
cofinanțării cheltuielilor aferente proiectelor de eficiență energetică (reabilitare 
termică a blocurilor de locuințe și a clădirilor publice) și asistență socială de pe 
raza Sectorului 6 al Municipiului București 

22.
nr. 1 și          
nr. 5 

Proiect de hotărâre nr. 131/31.05.2023 privind modificarea și completarea 
Hotărârii Consiliului Local al Sectorului 6 nr. 191/ 29.09.2016 

23.
nr. 4 și 
 nr. 5 

Proiect de hotărâre nr. 123/30.05.2023 privind aprobarea repartizării 
garsonierei nr. 11 situată în blocul de locuințe F7A din str. Dealul Țugulea     
nr. 27, devenită vacantă pe parcursul exploatării 

24.
nr. 4 și  
nr. 5 

Proiect de hotărâre nr. 124/30.05.2023 privind aprobarea repartizării 
garsonierei nr. 60 situată în blocul de locuințe F7A din str. Dealul Țugulea  
nr. 27, devenită vacantă pe parcursul exploatării 

25.
nr. 4 și  
nr. 5 

Proiect de hotărâre nr. 125/30.05.2023 privind aprobarea repartizării 
garsonierei nr. 99 situată în blocul de locuințe F7b din str. Dealul Țugulea     
nr. 27, devenită vacantă pe parcursul exploatării 

26.
nr. 1, nr. 4 și 

nr. 5 
Proiect de hotărâre nr. 88/24.04.2023 pentru aprobarea finanțării 
nerambursabile din bugetul local al Sectorului 6 a proiectelor culturale  

27.
nr. 1 și           
nr. 5  

Proiect de hotărâre nr.  122/30.05.2023 privind aprobarea, implementarea și 
finanțarea Programului educațional „Grădinița de vară” 2023 

28.

nr. 1 și          
nr. 5 

Proiect de hotărâre nr. 134/31.05.2023 pentru modificarea și completarea 
H.C.L. al Sectorului 6 nr. 30/2022 privind aprobarea proiectului     
„Pregătirea Proiectului de Extindere a Sistemului de Colectare Separată și 
Sortare a Deșeurilor Municipale la Nivelul Sectorului 6 al Municipiului 
București” și a cheltuielilor legate de proiect, cu modificările și completările 
ulterioare 

29.

 
 

nr. 5  

Proiect de hotărâre nr. 96/10.05.2023 privind modificarea și completarea 
Anexei nr. 1 și Anexei nr. 2 din Hotărârea Consiliului Local al Sectorului 6     
nr. 33 din data de 18.02.2021 privind nominalizarea reprezentanţilor 
Consiliului Local Sector 6 în comisiile pentru evaluarea și asigurarea calității 
din unitățile de învățământ preuniversitar de stat, particular și confesional din 
Sectorul 6 al Municipiului București 
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30.

 
 
 

nr. 4 și  
nr. 5 

Proiect de hotărâre nr. 98/11.05.2023 privind modificarea și completarea 
Anexei nr. 1 și Anexei nr. 3 din Hotărârea Consiliului Local al Sectorului 6     
nr. 34 din data de 18.02.2021 privind nominalizarea reprezentanților 
Consiliului Local Sector 6 în consiliile de administrație ale unităților de 
învățământ preuniversitar de stat din Sectorul 6 al Municipiului București, 
nominalizarea reprezentanților Consiliului Local Sector 6 în consiliile de 
administrație ale unităților de învățământ profesional și tehnic din Sectorul 6 al 
Municipiului București, nominalizarea reprezentanților Consiliului Local 
Sector 6 în consiliile de administrație ale unităților de învățământ particular și 
confesional din Sectorul 6 al Municipiului București, precum și în consiliul de 
administrație al Casei Corpului Didactic a Municipiului București 

31.

 
 

nr. 2  

Proiect de hotărâre nr. 99/11.05.2023 privind aprobarea Planului urbanistic 
de detaliu – “B-dul Anul 1864 nr. 61A”, Sector 6, pentru construire imobil 
locuințe colective cu regim de înălțime D+P+2E+M pe un teren în suprafaţă 
măsurată de 752 mp, proprietate privată persoană juridică 

32.

 
 

nr. 2  

Proiect de hotărâre nr. 100/11.05.2023 privind aprobarea Planului urbanistic 
de detaliu  – “Drumul Valea Doftanei nr. 95”, Sector 6, pentru construirea unui 
imobil cu regim de înălțime P+2E+M și funcțiunea de locuințe colective cu 
spațiu comercial/servicii la parter, pe un teren în suprafaţă de 548 mp, 
proprietate privată persoană juridică 

33.

 
nr. 2  

Proiect de hotărâre nr. 87/21.04.2023 privind aprobarea Planului urbanistic 
de detaliu – “Intrarea Pinului nr. 3”, Sector 6, pentru construire imobil locuință 
individuală cu regim de înălțime S+P+1E pe un teren în suprafaţă măsurată de 
216 mp, proprietate privată persoană fizică 

34.

 
 

nr. 2  

Proiect de hotărâre nr. 341/19.12.2022 privind aprobarea Planului urbanistic 
de detaliu – “Bulevardul 1 Mai nr. 53”, Sector 6, pentru construire ansamblu 
rezidențial cu funcțiunea de locuințe cu partiu special pentru profesiuni liberale, 
comerț și servicii, pe un teren în suprafaţă de 5.683 mp, proprietate privată 
persoană juridică 

35.  Întrebări și interpelări. 

 

                                                                                Anexă la D.P. Sectorului 6 nr.  1303/07.06.2023 
 Suplimentarea Ordinii de zi a ședinței ordinare din data de 08.06.2023, ora 1600 

 

Nr. 
crt. 

Comisii de 
specialitate ale 
C.L. Sector 6 

 
ORDINEA DE ZI 

1. nr. 1 și nr. 5 

Proiect de hotărâre nr. 136/07.06.2023 privind solicitarea împuternicirii 
exprese a Consilului Local al Sectorului 6, de către Consiliul General al 
Municipiului București, de a hotărî cu privire la încheierea unui acord de 
parteneriat între Sectorul 6 al Municipiului București și Agenția de Dezvoltare 
Dubrovnik (DURA) din Croația, Municipalitatea Heraklion din Grecia, 
Municipalitatea Camara de Lobos din Portugalia, Orașul Brindisi din Italia, 
Municipalitatea Tartu din Estonia, Orașul Murcia din Spania  și Orașul Tirana 
din Albania, în vederea implementării proiectului „Remote and Hybrid work 
for Thriving Cities – Remote IT” și aprobarea participării Sectorului 6 al 
Municipiului București ca partener în cadrul proiectului „Remote and Hybrid 
work for Thriving Cities – Remote IT” și a cheltuielilor legate de acest proiect, 
în vederea finanțării acestuia în cadrul apelului de proiecte „URBACT IV 
2021- 2027” 
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Dl Demirel Spiridon, secretarul general al Sectorului 6: Bună ziua, doamnelor și domnilor 

consilieri! Vom începe ședința noastră de astăzi cu efectuarea prezenței.  
Domnule președinte suntem 26 de consilieri prezenți din 27. Vă rog, aveți cuvântul!  
Dl Marius Ionel Ungureanu, președinte de ședință: Vă mulțumesc, domnule secretar 

general!  
Bună ziua, doamnelor şi domnilor consilieri! Ședința de astăzi a fost convocată prin dispoziția 

domnului primar numărul 1266 din 31.05.2023 și suplimentată prin dispoziția numărul 1303 din 
07.06.2023 privind suplimentarea proiectului ordinii de zi a ședinței ordinare a Consiliului Local 
Sector 6 din data de 08.06.2023 și a fost publicată în ziarul Adevărul în data de 05.06.2023.  

Avem la dosar Rapoartele de informare depuse de către Responsabilul pentru relația cu                   
Societatea Civilă prin care ne informează că față de proiectele propuse pe ordinea de zi și pe site-ul 
instituției Primăriei Sectorului 6, de la societatea civilă, nu au fost primite propuneri, sugestii sau 
recomandări pentru amendarea acestor proiecte.  

Sunt modificări pe ordinea de zi? Vă rog, domnul viceprimar! 
Dl Gâdiuță Alexandru Valeriu, viceprimar: Vă mulțumesc, domnule președinte!  
Am o propunere de modificare și anume: ca punctele 31, 32, 33 şi 34 să fie mutate la 

începutul ședinței, începând cu punctul numărul 2, după procesele-verbale și apoi numerotarea să fie 
păstrată. Mulțumesc frumos! 

Dl Traian Pană, consilier local: Domnule președinte, dacă îmi permiteți? Am și eu o 
modificare. Aș dori trecerea punctului 35 ˮîntrebări și interpelăriˮ, mutat după ordinea de zi 
suplimentară. Mulțumesc! 

Dl Marius Ionel Ungureanu: Am notat. Vă mulțumesc! Mai sunt alte propuneri?  
Dl Niculaie Bordei, consilier local: Domnule președinte, să ne dea și nouă motivare pentru 

care se inversează 31, 32 cu… . 
Dl Gâdiuță Alexandru Valeriu: Sunt mai multe motive. Unul dintre motive este că,                   

de multe ori, după finalizarea orelor de program, din aparatul tehnic, din zona de urbanism, au fost               
de multe ori absenți colegii din executiv și sper să preîntâmpinăm acest lucru prin această mutare, iar 
un alt lucru, un alt motiv în cazul ședinței de astăzi, este că înainte de ele sunt proiecte cu vot secret și 
pentru o mai bună organizare, ar merge mult mai fluent în acest mod. Acestea sunt doar două 
argumente. Mulțumesc! 

Dl Marius Ionel Ungureanu: Vă rog, domnul Desculțescu! 
Dl Alexandru Desculțescu, consilier local: Vă mulțumesc, domnule președinte!                   

Am o întrebare pentru domnul secretar general. Dumneavoastră citiți avizele comisiilor de 
specialitate, conținutul lor?  

Dl Demirel Spiridon: Da. De ce?  
Dl Alexandru Desculțescu: În privința P.U.D.-urilor, am specificat în avizele pentru ședința 

de azi, un punct de vedere, care mă îndreptățește să cred că P.U.D-urile nu au ce căuta pe ordinea de 
zi, azi. Dacă vreți, eu vi le pot citi cu privire la ordinea de zi. Este o chestie de procedură.                 
P.U.D-urile, până acum, bănuiam, că acea viză spre neschimbare este impusă de lege de a fi prezentă 

2. nr. 1 și nr. 5 

Proiect de hotărâre nr. 137/07.06.2023 privind solicitarea împuternicirii 
exprese a Consiliului Local al Sectorului 6, de către Consiliul General al 
Municipiului București, de a hotărî cu privire la încheierea unui acord de 
parteneriat între Sectorul 6 al Municipiului București și Agenția Municipală de 
Dezvoltare a Municipalității Trikala din Grecia, Municipalitatea Amarante din 
Portugalia, Agenția de Dezvoltare Regională Biesko Biala din Polonia, 
Consiliul Orașului Guia de Isora din Spania, Municipalitatea Larnaka din 
Cipru, Universitatea Națională și Kapodistriană din Atena, Grecia, 
Municipalitatea Arezzo din Italia și Municipalitatea Idrijo din Slovenia, în 
vederea implementării proiectului „TechDiversity” și aprobarea participării 
Sectorului 6 al Municipiului București ca partener în cadrul proiectului 
„TechDiversity” și a cheltuielilor legate de acest proiect, în vederea finanțării 
acestuia în cadrul apelului de proiecte „URBACT IV 2021- 2027” 
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la aprobarea P.U.D-urilor în Consiliul Local, dar recent am găsit respectiva prevedere legală și am 
prezentat-o pe larg în avizele comisiei de urbanism, la observații. Nu am reușit să-i conving pe 
colegii mei din comisie, cu toate acestea, deci, din cauza aceasta avizele sunt favorabile, dar aș dori 
să știu punctul dvs. de vedere, dacă un aviz al arhitectului șef, care prevede că este valabil doar în 
prezența vizării spre neschimbare pe planșele urbanistice, este în continuare valabil în această ședință 
fără prezența acelei vize spre neschimbare. Exact ce am spus în observațiile din avizul comisiei.  

Dl Demirel Spiridon: Planșele se avizează spre neschimbare după ce este aprobat proiectul 
de hotărâre în cadrul consiliului și se eliberează către beneficiar. Înainte de a se aproba sau a nu se 
aproba în consiliu, s-a considerat întotdeauna că nu este necesar ca aceste planșe să fie vizate, ci abia 
după aprobarea lor.  

Dl Alexandru Desculțescu: Vă mulțumesc pentru răspuns! Cu toate acestea, țin să fiu în 
dezacord total cu ceea ce spuneți dvs.. Interpretarea pe care o dați…, nu știu dacă ați citit normele la 
legea respectivă, interpretarea pe care o dați, mi se pare complet nelegală, chiar abuzivă. Trebuie să 
vă amintesc că în avizul arhitectului șef, făcut după normele la Legii nr. 350, este prevăzut și o să 
citesc: “prezentul aviz este valabil numai împreună cu planșa de reglementări urbanistice anexată și 
vizată spre neschimbare”. Această prevedere este luată mot a mot din normele de aplicare a legii,            
mai mult, în același aviz, dar ca să nu greșesc, o să citesc dintr-un aviz. Citesc din avizul arhitectului 
șef, la unul dintre P.U.D.-urile aflate astăzi pe ordinea de zi: “prezentul aviz este un aviz tehnic și 
poate fi folosit numai în scopul aprobării P.U.D.-ului”. Dacă un astfel de aviz poate fi folosit numai 
în scopul aprobării P.U.D.-ului și el este valabil doar în prezența vizării spre neschimbare, cum puteți 
dvs. să interpretați legea spunând că, după aprobarea P.U.D.-ului, acest aviz va lua forma valabilă 
prin aplicarea vizării spre neschimbare odată ce scopul existenței acestui aviz tehnic tocmai a fost 
îndeplinit prin aprobarea P.U.D.-ului?  

Dl Marius Ionel Ungureanu: Dacă doriți un alt răspuns de specialitate din partea 
executivului, dl Munteanu! 

Dl Alexandru Desculțescu: Pot să repet întrebarea cu privire la discuția pe care am avut-o și 
în comisie la lipsa vizării spre neschimbare. L-am întrebat și pe domnul secretar general ce părere are 
despre lipsa vizării spre neschimbare la momentul aducerii în consiliul local pentru aprobare, 
respectiv, dezaprobare, în funcție de decizia consiliului, a acestor P.U.D-uri, care pe planșele 
urbanistice nu au viza spre neschimbare, viză spre neschimbare prevăzută atât în avizul arhitectului 
șef, cât și în normele la lege de unde a fost întocmit avizul arhitectului șef și am întrebat. Domnul 
secretar general mi-a răspuns, ca și dvs. în comisie, că acea vizare spre neschimbare pe planşă se  
pune doar după ce P.U.D-ul a trecut prin plenul consiliului local, la care eu răspund, în continuare, că 
este o interpretare abuzivă, nelegală a normelor legale. În plus, am specificat, lucru prezent și în aviz 
și în norme, spune așa: prezentul aviz, citesc din avizul arhitectului șef, lucru care este trecut și în 
normele legii, “prezentul aviz este un aviz tehnic și poate fi folosit numai în scopul aprobării P.U.D.-
ului”, ori răspunsul că vizarea spre neschimbare se pune pe planșă după aprobarea respectiv 
dezaprobarea, în funcție de decizia consiliului local, P.U.D.-ului, ar fi cumva, ulterior îndeplinirii 
scopului existenței avizului tehnic al arhitectului șef, pentru că avizul tehnic așa cum scrie aici, este 
folosit numai în scopul aprobării P.U.D., adică ceea ce facem noi azi sau ar trebui să facem azi. 

Deci, ca să putem aproba, trebuie ca avizul arhitectului șef să fie valabil. În avizul arhitectului 
șef este prevăzut, conform legii, este valabil doar în prezența vizării spre neschimbare pe planșele 
urbanistice, vizare care lipsește. Cum puteți interpreta că, pentru ca astăzi să aprobăm, există un aviz 
tehnic al arhitectului șef, care este folosit numai în scopul aprobării, dar care va deveni valabil după 
ce trece prin aprobare și conform surselor dvs., va fi aplicată viza spre neschimbare.  

Dl Mihai Munteanu, director general adjunct Direcţia Arhitect Şef: Din păcate,                  
P.U.D.-urile erau ultimele pe ordinea zi, domnul arhitect șef ajunge într-un sfert de oră şi ar fi fost cel 
mai bine să fi răspuns dânsul la această întrebare, pentru că eu am mai răspuns de două ori în 
ședințele de consiliu. Deci, planșa este anexă la avizul tehnic. Planșa este semnată, vizată spre 
neschimbare, în momentul în care avizul împreună cu hotărârea este validat dacă doriți, da, prin 
hotărârea de consiliu local. Mi-ați spus de mai multe ori faptul că dvs. considerați că planșa trebuie 
semnată înainte ca proiectul de hotărâre să ajungă în plenul consiliului, am transmis părerea dvs., 
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domnului arhitect șef, dânsul și-a menținut opinia, care este similară cu cea a domnului secretar, pe 
care am ratat-o, dar ați rezumat-o dvs. și anume, că atâta timp cât nu există o hotărâre de consiliu care 
devine act administrativ, avizul arhitectului șef nu este opozabil nimănui, nu se transmite nimănui, el 
este transmis consiliului, astfel încât, consiliul să vadă faptul că din punct de vedere tehnic, 
documentația de urbanism depusă respectă reglementările de urbanism și cerințele legale, iar domnul 
arhitect șef semnează și ștampilează planșa în momentul în care proiectul de hotărâre devine hotărâre 
prin aprobarea în ședința de consiliu, dacă, de exemplu, în ședința de consiliu un P.U.D. nu este 
promovat, planșa respectivă nu mai este semnată, întrucât, evident, P.U.D.-ul nu a fost aprobat. Dacă 
ar fi posibil, când ajunge domnul arhitect șef, să reia dânsul explicația, poate eu, am dat-o de trei ori 
și pare să nu fi reușit să transmit bine.  

Dl Marius Ionel Ungureanu: Vă mulțumesc! Domna Mitran, vă rog! 
D-na Georgeta Mitran, consilier local: Mulțumesc, domnule președinte! Ca să existe totuși 

o lămurire pentru toată lumea. Vorbele cotează mai puțin. Este bine să punem la punct, legislativ 
vorbind. Ca urmare, domnule primar, domnule președinte, stimați colegi, vă rog să permiteți                
ca domnul secretar general sau cineva din biroul tehnic să deschidă Ordinul de ministru nr. 233/2016, 
la Anexa 1-F8 și veți vedea acolo că este într-adevăr scris negru pe alb. Prezentul aviz, atenție, F8 se 
referă exact la P.U.D, nu la P.U.Z. “Prezentul aviz este valabil numai împreună cu planșa de 
reglementari anexată și vizată spre neschimbare”. Cred că este bine pentru toată lumea să le lămurim 
și să avem lucrurile acestea deja lămurite. Mulțumesc! 

Dl Marius Ionel Ungureanu: Vă mulțumesc! Vă rog, doamna viceprimar! 
D-na Mihaela Ana Maria Ștefan, viceprimar al sectorului 6: Eu am, tot în completare a 

ceea ce a spus domnul consilier Desculțescu, mai am de adus o singură clarificare. Avizul tehnic al 
arhitectului șef nu este supus dezbaterii consiliului local. Deci, avizul tehnic nu o să facă niciodată 
obiectul unei dezbateri în acest consiliu local. Problema pe care o ridică colegul meu, domnul 
consilier Desculțescu, este dacă avizul tehnic pe care arhitectul șef al sectorului 6 îl atașează 
proiectelor de aprobare a planurilor urbanistice de detaliu, respectă normele legislative. Din ceea ce 
ne-a explicat domnul consilier și doamna consilier Mitran, pare că nu respectă regulile din ordinele 
care reglementează felul în care arhitectul șef trebuie să-și întocmească avizul tehnic. Este o condiție 
de formă și aș mai avea o întrebare către domnul secretar general, putem avea în dezbatere,                   
în consiliul local, proiecte de hotărâre de aprobare plan urbanistic de detaliu care să nu aibă aviz 
tehnic? Adică, avizul tehnic al arhitectului șef este o condiție esențială pentru ca un P.U.D. să ajungă 
în plenul consiliului local și dacă se demonstrează că el este întocmit în afara legii, au proiectele care 
ajung în fața consiliului local și mai departe, hotărârile de aprobare, au fundamentul legal? 

Dl Ciprian Ciucu, primarul sectorului 6: Dragi colegi, noi o să mai avem o ședință luna 
aceasta și nu foarte departe, în aproximativ două săptămâni o să mai convoc încă o dată acest 
consiliu. Dacă este posibil de a retrage de pe ordinea de zi în acest moment și să votăm ordinea de zi 
fără aceste P.U.D-uri, nu am niciun fel de problemă, că o săptămână, două în plus, nu reprezintă 
niciun fel de problemă, interval în care o să analizăm argumentele aduse de către grupul U.S.R.. 
Departamentul juridic, vor face un punct de vedere și le vom reintroduce peste două săptămâni. Eu 
nu văd niciun fel de problemă, dacă ele pot fi scoase sau nu pot fi scoase, aici nu mai știu.  

Dl Marius Ionel Ungureanu: Domnul Munteanu cred că ne poate spune!  
Dl Ciprian Ciucu: Domnul Desculțescu, este corect?  
Dl Alexandru Desculțescu: Eu sunt de acord cu propunerea domnului primar de a fi retrase,  

părerea mea era că nu au ce căuta pe ordinea de zi, dar vreau să subliniez unde anume în pledoaria 
domnului arhitect Munteanu și a domnului secretar, se strecoară pentru a face acea analiză respectivă.  

Dl Ciprian Ciucu: Scuzați-mă puțin! Hai să nu avem această dezbatere acum, tocmai le 
retragem ca să avem noi între noi, vă invit la o discuție cu departamentul juridic, cu domnul arhitect 
șef, cu domnul secretar.  

Dl Alexandru Desculțescu: Da, sunt sigur că dacă rămâne pe bandă, o să fie mai ușor de 
ținut minte eroarea. Scurt și la obiect. Domnul arhitect Munteanu a spus despre avizul arhitectului șef 
că nu este opozabil nimănui până la aprobarea în consiliu local, adevărat? 

Dl Mihai Munteanu: Unor terți.  
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Dl Alexandru Desculțescu: Bun! Eu, tocmai v-am spus că avizul tehnic este folosit numai în 
scopul aprobării P.U.D.-ului, adică noi aici, azi, dvs. îmi spuneți că până când noi nu-l aprobăm, el nu 
este opozabil nimănui. Deci, el nu are valoare azi, aceasta este eroarea.  

Dl Ciprian Ciucu: Facem o analiză juridică temeinică când vreți dvs. și luăm decizia corectă. 
Deci, haideți să retragem aceste patru puncte de pe ordinea de zi.  

Dl Gheorghe Ciontu, consilier local: Domnule președinte, s-a emis aici o idee care mi se 
pare foarte periculoasă și anume, că avizul arhitectului ar fi pus sub semnul întrebării din punct de 
vedere al corectitudinii. Nu vreau să fac comentarii pe tema aceasta, pentru că nu pot să fac 
comentarii, dar v-aș ruga pe dvs., domnule primar, să vedeți despre ce este vorba și să nu ajungem în 
consiliu cu chestiuni care s-ar putea să fie legale sau să nu fie legale. Mulțumesc! 

Dl Ciprian Ciucu: Și eu vă mulțumesc, tocmai de aceea, în mod logic, mai stăm două 
săptămâni. Când ne revedem facem o analiză și vom avea un punct de vedere în scris din partea 
secretarului general pe care îl însărcinez să vină cu un astfel de punct de vedere după ce va consulta 
departamentul juridic și direcția arhitectului șef.  

Dl Marius Ionel Ungureanu: Avem două note de retragere pentru punctele 12, 13, 21 și 22, 
la care se adaugă retragerea punctelor 31-34 cu P.U.D.-urile.  

Prima nota de retragere, permiteți-mi să dau citire: “În calitate de iniţiatior al proiectelor de 
hotărâre nr. 119/30.05.2023 de aprobare a Studiului de fundamentare privind concesiunea serviciului 
de organizare a evenimentului "West Side Christmas Market" desfășurat în Parcul Drumul Taberei 
Sector 6 şi nr. 121/30.05.2023 privind aprobarea procedurii de concesiune de servicii prin ”selecție 
de oferte” pentru organizarea evenimentului ”West Side Christmas Market” desfășurat  în Parcul 
Drumul Taberei din Sectorul 6, retrag de pe ordinea de zi a ședinței ordinare a Consiliului Local al 
Sectorului 6 din data de 08.06.2023 aceste proiecte de hotărâre, în conformitate cu dispozițiile          
art. 135 alin. (6) din O.U.G.  nr. 57/2019 privind Codul administrativ, cu modificările și completările 
ulterioare” și nota de retragere numărul 2: “În calitate de iniţiatior al proiectelor de hotărâre               
nr. 130/31.05.2023 pentru modificarea H.C.L. al Sectorului 6 nr. 54/02.04.2020 privind aprobarea 
contractării unei/unor finanțări rambursabile externe în baza garanțiilor proprii, în valoare de până la 
47.000.000 euro, sau echivalentul în lei pentru o perioadă de până la 25 de ani și perioadă de grație 
de până la 4 ani, în vederea asigurării finanțării și/sau cofinanțării cheltuielilor aferente proiectelor de 
eficiență energetică (reabilitare termică a blocurilor de locuințe și a clădirilor publice) și asistență 
socială de pe raza Sectorului 6 al Municipiului București şi nr. 131/31.05.2023 privind modificarea și 
completarea Hotărârii Consiliului Local al Sectorului 6 nr. 191/29.09.2016, retrag de pe ordinea de zi 
a ședinței ordinare a Consiliului Local al Sectorului 6 din data de 08.06.2023 aceste proiecte de 
hotărâre, în conformitate cu dispozițiile art. 135 alin. (6) din O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul 
administrativ, cu modificările și completările ulterioare”.  

În urma discuțiilor se retrag și punctele 31, 32, 33 și 34, la propunerea domnului primar.  
Vă supun la vot ordinea de zi numărul 1266, cu modificările aduse. Voturi “împotrivă”?              

Nu sunt voturi “împotrivă”. “Abțineri”? Nu sunt “abțineri”. Voturi “pentru”? Cu 26 de voturi 
“pentru”, ordinea de zi cu  proiectele retrase, a fost aprobată.  

Propunerea domnului Pană, ca nr. 35, ˮÎntrebări și interpelăriˮ, să fie ultimul pe ordinea de zi.  
Voturi “împotrivă”? Nu sunt voturi “împotrivă”. “Abțineri”? Nu sunt “abțineri”.                   

Voturi “pentru”? Cu 26 de voturi “pentru”, propunerea a fost aprobată.  
Vă supun la vot ordinea de zi suplimentară numărul 1303/07.06.2023. Voturi “împotrivă”? 

Nu sunt voturi “împotrivă”. “Abțineri”? Nu sunt “abțineri”. Voturi “pentru”? Cu 26 de voturi 
“pentru”, ordinea de zi suplimentară a fost aprobată.  

Propun ca cele două proiecte de pe ordinea de zi suplimentară să se introducă înainte de 
ultimul punct ˮîntrebări și interpelăriˮ. Voturi “împotrivă”? Nu sunt voturi “împotrivă”. “Abțineri”? 
Nu sunt “abțineri”. Voturi “pentru”? Cu 26 de voturi “pentru”, propunerea a fost aprobată.  

Supun la vot ordinea de zi în integralitatea sa. Voturi “împotrivă”? Nu sunt voturi 
“împotrivă”. “Abțineri”? Nu sunt “abțineri”. Voturi “pentru”? Cu 26 de voturi “pentru”, ordinea de zi 
a fost aprobată.   
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Aş vrea să vă propun aceeaşi modalitate ca la şedinţa trecută, în sensul că dacă nu sunt 
discuţii generale, să trecem la votarea proiectelor în ansamblul lor. Este cineva împotrivă? Se abţine 
cineva? Voturi “pentru”? Cu 26 de voturi “pentru”, propunerea a fost aprobată. 

Trecem la primul punct pe ordinea de zi. Vă rog, domnul secretar general!  
Dl Demirel Spiridon: Doamnelor și domnilor consilieri, vă supun aprobării procesul-verbal 

al ședinței ordinare din 18.05.2023. Dacă sunt discuții? Nu sunt discuții. Vă supun la vot        
procesul-verbal al ședinței. Voturi “împotrivă”? Nu sunt voturi “împotrivă”. “Abțineri”?                   
Nu sunt “abțineri”. Voturi “pentru”? Cu 26 de voturi “pentru”, procesul-verbal al ședinței a fost 
aprobat. 

De asemenea, procesul-verbal al ședinței extraordinare din data de 24.05.2023. Dacă sunt 
discuții? Dacă nu sunt discuții, vă supun la vot procesul-verbal al ședinței. Voturi “împotrivă”?                  
Nu sunt voturi “împotrivă”. “Abțineri”? Nu sunt “abțineri”. Voturi “pentru”? Cu 26 de voturi 
“pentru”, procesul-verbal al ședinței a fost aprobat.  

Domnul președinte aveți cuvântul! 
Dl Marius Ionel Ungureanu: Următorul punct pe ordinea de zi: Proiect de hotărâre                   

nr. 92/02.05.2023 privind stabilirea costului mediu lunar de întreţinere și a nivelului alocației zilnice 
de hrană pentru persoanele adulte cu handicap îngrijite în Centrul de Abilitare şi Reabilitare pentru 
Persoane Adulte cu Handicap “Uverturii” din cadrul Direcţiei Generale de Asistenţă Socială şi 
Protecţia Copilului Sector 6, pentru anul 2023. 

 Discuții dacă sunt? Nu sunt. Trecem la vot. Voturi “împotrivă”? Nu sunt voturi “împotrivă”. 
“Abțineri”? Nu sunt “abțineri”. Voturi “pentru”? Cu 26 de voturi “pentru”, proiectul a fost adoptat.  

Următorul punct pe ordinea de zi: Proiect de hotărâre nr. 94/04.05.2023 privind aprobarea 
listei cu ordinea de prioritate în soluționarea cererilor de locuințe și repartizarea locuințelor pentru 
tineri, destinate închirierii, în Sectorul 6 al Municipiului București, pentru anul 2023.  

Doamna Mitran, vă rog!  
D-na Georgeta Mitran: Mulțumesc, domnule președinte! Eu nu particip la vot, vă rog să 

consemnați și să nu mă luați la numărătoare! Mulțumesc! 
Dl Marius Ionel Ungureanu: Menționez că suntem 24 de consilieri care vom participa la 

vot, 25 în sală și 24 la vot. (Dl Bordei a ieşit din sală). Vă mulțumesc!  
Voturi “împotrivă”? Nu sunt voturi “împotrivă”. “Abțineri”? Nu sunt “abțineri”.                   

Voturi “pentru”? Cu 24 de voturi “pentru”, proiectul a fost adoptat.  
Următorul punct pe ordinea de zi: Proiect de hotărâre nr. 95/05.05.2023 privind aprobarea 

încheierii contractelor de parteneriat pentru formarea profesională a elevilor din cadrul Colegiului 
Economic ”Costin C. Kirițescu” prin învățământul dual. 

Discuții, vă rog? Nu sunt discuții. Trecem la vot. Voturi “împotrivă”? Nu sunt voturi 
“împotrivă”. “Abțineri”? Nu sunt “abțineri”. Voturi “pentru”? Cu 25 de voturi “pentru”, proiectul a 
fost adoptat.  

Următorul punct pe ordinea de zi: Proiect de hotărâre nr. 116/25.05.2023 privind aprobarea 
încheierii contractelor de parteneriat pentru formarea profesională a elevilor din cadrul Școlii 
Profesionale Speciale pentru Deficienți de Auz „Sfânta Maria” prin învățământul dual.  

Discuții, vă rog? Nu sunt discuții. Trecem la vot. Voturi “împotrivă”? Nu sunt voturi 
“împotrivă”. “Abțineri”? Nu sunt “abțineri”. Voturi “pentru”? Cu 25 de voturi “pentru”, proiectul a 
fost adoptat.  

Următorul punct pe ordinea de zi: Proiect de hotărâre nr. 97/10.05.2023 privind schimbarea 
destinației imobilelor situate în incinta Școlii Gimnaziale nr. 168 din Calea Giulești nr. 7, Sector 6, 
București, în vederea demolării.  

Discuții, vă rog? Vă rog, domnul Primar!  
Dl Ciprian Ciucu: Aici este vorba despre proiectul Băncii Mondiale în care trebuie să 

dărâmăm această structură pentru că nu mai corespunde și să vină să facem o nouă școală practic. 
Deci, niciun fel de problemă, este proiectul lor, noi decât le-am facilitat demolarea pentru ca să se 
miște mai repede. Vă mulțumesc! 
  



Page 10 of 17 

 

Dl Marius Ionel Ungureanu: Dacă nu mai sunt alte discuții, trecem la vot.                   
Voturi “împotrivă”? Nu sunt voturi “împotrivă”. “Abțineri”? Nu sunt “abțineri”. Voturi “pentru”? Cu 
25 de voturi “pentru”, proiectul a fost adoptat.  

Următorul punct pe ordinea de zi: Proiect de hotărâre nr. 117/26.05.2023 pentru modificarea 
Hotărârii Consiliului Local al Sectorului 6 al Municipiului București nr. 199/2022 privind aprobarea 
depunerii cererii de finanțare cu titlul “Construirea a 265 de insule ecologice digitalizate în   
Sectorul 6” și a cheltuielilor legate de proiect. 

Dacă sunt discuții? Nu sunt discuții. Trecem la vot. Voturi “împotrivă”? Nu sunt voturi 
“împotrivă”. “Abțineri”? 8 “abțineri” (dl Coșcodaru, dl Ciontu, dl Iacob, dl Pană, dl Petcu,                   
dl Simion E., dl Stanciu, d-na Surulescu). Voturi “pentru”? Cu 17 voturi “pentru”, proiectul a fost 
adoptat.  

Următorul punct pe ordinea de zi: Proiect de hotărâre nr. 118/26.05.2023 privind 
actualizarea documentației tehnico-economice și a indicatorilor tehnico-economici aferenți pentru 
reabilitarea termică a unui număr de 19 blocuri de locuinţe din Sectorul 6 al Municipiului Bucureşti.  

Dacă sunt discuții? Nu sunt discuții. Trecem la vot. Voturi “împotrivă”? Nu sunt voturi 
“împotrivă”. “Abțineri”? Nu sunt “abțineri”. Voturi “pentru”? Cu 25 de voturi “pentru”, proiectul a 
fost adoptat.  

Următorul punct pe ordinea de zi: Proiect de hotărâre numărul 71 din 28.03.2023 privind 
aprobarea regulamentului privind desfășurarea activităților de comercializare a produselor și 
serviciilor de piață pe raza administrativ-teritorială a Sectorului 6 al municipiului București. 

Discuții? Dl Bojdan, vă rog!  
Dl Alexandru Teodor Bojdan, consilier local: Mulțumesc, domnule președinte!                  

Recent, cred că săptămâna aceasta, de fapt nu, chiar ieri, în presa centrală a răzbătut o știre care 
vizează Sectorul 6. Titlul articolului sună astfel: Manele la maxim și controale fără număr.                   
Un restaurant din Sectorul 6, care a avut activitatea suspendată de două ori și a fost controlat de 
Poliția Locală în 30 de rânduri în urma a 130 de reclamații, continuă să-și terorizeze vecinii cu 
muzica dată tare.  

N-am apucat să discutăm pe-ndelete acest proiect în cadrul comisiei buget pentru că nu a fost 
la noi în comisie și voiam să o întreb pe d-na director ce prevederi aduce acest nou regulament care 
să sprijine activitatea Poliției Locale și a Administrației Comerciale, să controleze și să sancționeze 
astfel de agenți economici și mai ales să prevină situații de genul acesta, cu reclamații care vin pe 
bandă rulantă şi, din ce am văzut eu în articolul respectiv, Poliția Locală doar a dispus un număr                  
de 12 sancțiuni contravenționale în cuantum de 7.100 lei, dar activitatea continuă nestingherită. 
Mulțumesc! 

Dl Marius Ionel Ungureanu: Vă mulțumesc! O să răspundă dl primar! 
Dl Ciprian Ciucu: Domnule consilier local, era mult mai potrivit la interpelări. Noi deja am 

închis de două ori activitatea acestei firme și au schimbat după aceea de pe o firmă pe alta,                   
dar interpelarea ar trebui să se adreseze unui judecător, pentru că judecătorii după aceea au venit și în 
instanță, au oprit suspendarea activității noastre, au anulat suspendarea. Deci, avem cadru legal, acum 
lucrăm la altă, nu știu dacă trebuie spus în ședința Consiliului Local, dar lucrăm la altă dispoziție de 
suspendare și este ultima, este ultima și o zic public pentru că va urma oprirea definitivă, deci nu 
avem nevoie de o modificare suplimentară, avem toată legislația pe care o avem, mai avem nevoie și 
de judecători care să mai ţină cu cetățenii. Deci, noi ne-am făcut treaba aici, asta știe și autorul 
articolui, a discutat și cu mine acest lucru. Îmi pare rău că n-a prins acest lucru în articol, că deja erați 
lămurit. Este în atenția noastră ce se întâmplă acolo, aveți perfectă dreptate, iar următorul pas este să 
îi dăm închidere temporară dacă nu se poate înțelege mesajul nostru.  

Dl Alexandru Teodor Bojdan: Mulțumesc mult, domnule primar! Ideea în care am adresat 
această, într-adevăr, interpelare, a vizat prevederile articolului 15, dacă nu mă înșel, și 22 și printre 
prevederile importante ale articolului 15, la punctul c menționează că unitatea să fie antifonată 
corespunzător, astfel încât să nu depășească limita maximă admisă a zgomotului ș.a.m.d., deci era 
mai mult ca un apel, o rugăminte pentru d-na director să comunice clar și cumva să promovăm toate 
aceste schimbări și obligațiile pe care comercianții le vor avea pentru a preveni astfel de situații.            
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Într-adevăr, cum ați spus și dvs., Poliția Locală a sancționat, Primăria a sancționat și instanța a dispus 
opusul. Mulțumesc pentru clarificări și sper ca astfel de situații să nu se mai întâmple și cetățenii să 
apeleze cu încredere data viitoare, convinși că astfel de comportamente vor fi stopate. Mulțumesc! 

Dl Marius Ionel Ungureanu: Vă mulțumesc și eu! Să mergem mai departe. Trecem la vot. 
Voturi “împotrivă”? Nu sunt voturi “împotrivă”. “Abțineri”? 8 “abțineri” (dl Coșcodaru, dl Ciontu,        
dl Iacob, dl Pană, dl Petcu, dl Simion E., dl Stanciu, d-na Surulescu) . Voturi “pentru”? Cu 16 voturi 
“pentru”, proiectul a fost adoptat (D-na Mitran a ieşit din sală). 

Următorul punct pe ordinea de zi: Proiect de hotărâre nr. 3/05.01.2023 privind aprobarea 
tarifelor pentru utilizarea domeniului public și privat aflat în administrarea Consiliului Local al 
Sectorului 6 prin Administraţia Comercială Sector 6. 

Dacă sunt discuții? Vă rog, dl Pană!  
Dl Traian Pană: Mulțumesc! Să ne spună, dacă se poate, din executiv, ce modificări au fost 

aduse. Mulțumesc! 
D-na Alexandra Crăciun: Modificările care sunt aduse vechiului H.C.L. cu privire la 

aprobarea tarifelor sunt următoarele: tariful pentru operarea parcărilor smart parking a fost actualizat 
la costurile de operare efectivă pentru că până acum eram în subvenționarea utilizării parcării și 
atunci tariful a devenit 170 de de lei. Următoarea modificare adusă tarifelor pe parte de piețe se referă 
la tarifele pe care le aplicăm închirierii de către comercianți a acestor tarabe în piețele noastre, aici 
am făcut o diferențiere între agent economic și producător, producătorul rămânând pe aceleași tarife, 
iar agentul economic de astăzi înainte, dacă dvs. aprobați, cu 200 de lei mai mult decât un producător 
pentru a comercializa în piețele noastre, pe lună. Am adus și tarifele de la debarcader, de fapt, 
hidrobicicletele și bărcile sunt și acestea trecute prin Consiliul Local. Cred că am atins toate 
modificările.  

Dl Eduard Paul Simion, consilier local: Şi parcă mai era ceva de moto. 
Dl Alexandru Desculţescu: Aș dori doar să revină cu o lămurire la parcări, dacă am înțeles 

bine, la smart parking 170 lei per lună? Da! Mulțumesc, contează! 
Dl Marius Ionel Ungureanu: Vă muțumesc! Dacă nu mai sunt discuții, să trecem la vot. 

Menționez că suntem 26 de consilieri în sală în acest moment (D-na Mitran şi dl Bordei au revenit în 
sală). Voturi “împotrivă”? Nu sunt voturi “împotrivă”. “Abțineri”? 9 “abțineri” (dl Bordei, dl 
Coșcodaru, dl Ciontu, dl Iacob, dl Pană, dl Petcu, dl Simion E., dl Stanciu, d-na Surulescu). Voturi 
“pentru”? Cu 17 voturi “pentru”, proiectul a fost adoptat. 

Următorul punct pe ordinea de zi: Proiect de hotărâre nr. 75/10.04.2023 pentru aprobarea 
Regulamentului privind activitatea de organizare, gestionare și exploatare a parcărilor aflate în 
administrarea Sectorului 6 al Municipiului București prin Administrația Comercială Sector 6.  

La acest punct am primit un amendament de la dl consilier Bojdan și o să vă rog să îl 
susțineți. Vă mulțumesc! 

Dl Alexandru Teodor Bojdan: Mulțumesc, domnule președinte! Amendamentul a fost 
transmis și colegilor consilieri în cursul zilei de ieri, dacă nu mă înșel, vizează articolul 43 din anexa 
proiectului, că tot vorbeam de smart parkig și textul inițial prevedea că: “nu pot fi alocate două locuri 
de parcare pentru același apartament, excepție făcând modulele unde nu sunt înregistrate suficiente 
solicitări” și a anexa proiectului, în propunerea mea, la articolul 43 ar trebui să sune astfel: “nu pot fi 
alocate două locuri de parcare pentru același apartament”. Motivația, așa cum a fost transmisă, luând 
în considerare prevederile articolului 5, punctul a), care prevede că nu se poate aloca mai mult de un 
loc pentru fiecare apartament dintr-o clădire de locuințe colective sau semicolective sau pentru 
fiecare clădire de locuințe unifamiliale amplasată pe lot individual, consider că reglementările privind 
alocarea locului de parcare de tip smart parking trebuie să urmeze aceleași principii după care au fost 
întocmite reglementările pentru alocarea locurilor de parcare în parcajele de reședință.                   
Dacă Administrația Comercială Sector 6 constată existența unor module cu un grad mic de ocupare, 
instituția poate colabora cu Compartimentul Mass-media și Campanii de Comunicare al Primăriei 
Sectorului 6 și cu Poliția Locală Sector 6 pentru a încuraja cetățenii care locuiesc în zonă, să 
contracteze astfel de locuri de parcare, astfel să evităm sancționarea celor care parchează 
neregulamentar și să creștem gradul de ocupare al modulelor smart parking. Mulțumesc! 
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 Dl Marius Ionel Ungureanu: Vă mulțumesc! Dacă mai sunt discuții?  
Ok, să trecem la vot! Să punem la vot amendamentul. Voturi “împotrivă”? Nu sunt voturi 

“împotrivă”. “Abțineri”? 9 “abțineri” (dl Bordei, dl Coșcodaru, dl Ciontu, dl Iacob, dl Pană, dl Petcu, 
dl Simion E., dl Stanciu, d-na Surulescu). Voturi “pentru”? Cu 17 voturi “pentru”, amendamentul a 
fost aprobat. 

Supun la vot proiectul în ansamblu. Voturi “împotrivă”? Nu sunt voturi “împotrivă”. 
“Abțineri”? 9 “abțineri” (dl Bordei, dl Coșcodaru, dl Ciontu, dl Iacob, dl Pană, dl Petcu, dl Simion E.,                   
dl Stanciu, d-na Surulescu) . Voturi “pentru”? Cu 17 voturi “pentru”, proiectul a fost adoptat.  

Următorul punct pe ordinea de zi: Proiect de hotărâre nr. 120/30.05.2023 pentru aprobarea 
închirierii, prin licitație publică, conform H.C.L. al Sectorului 6 nr. 124/2022, a 5 spații comerciale 
aflate în administrarea Administrației Comerciale Sector 6. 

 Discuții? Dl Bojdan, vă rog! 
 Dl Alexandru Teodor Bojdan: Mulțumesc! D-na director știe despre această observație. 

Tariful menționat în anexă ar trebui să specifice faptul că este pe lună și la acest proiect.                  
Într-adevăr, este menționat acest lucru într-un alt H.C.L., dar nu și în anexa acestui proiect.                   
Aici  penultima coloană din dreapta, tarif de închiriere pe metru pătrat echivalent în lei. 

Dl Ciprian Ciucu: Bun, să faceți un amendament verbal că numai așa le putem modifica. 
Dl Alexandru Teodor Bojdan: Se adăugă “/lună”. 
Dl Marius Ionel Ungureanu: Vă supun la vot amendamentul domnului Bojdan.                   

Voturi “împotrivă”? Nu sunt voturi “împotrivă”. “Abțineri”? Nu sunt “abțineri”. Voturi “pentru”?           
Cu 26 de voturi “pentru”, amendamentul a fost aprobat.  

Supun la vot proiectul în ansamblu. Voturi “împotrivă”? Nu sunt voturi “împotrivă”. 
“Abțineri”? 9 “abțineri” (dl Bordei, dl Coșcodaru, dl Ciontu, dl Iacob, dl Pană, dl Petcu, dl Simion E.,                   
dl Stanciu, d-na Surulescu). Voturi “pentru”? Cu 17 voturi “pentru”, proiectul a fost adoptat.  

Următorul punct pe ordinea de zi: Proiect de hotărâre nr. 127/30.05.2023 pentru modificarea 
anexelor la Hotărârea Consiliului Local al Sectorului 6 nr. 173/26.07.2022 privind actualizarea 
documentației tehnico-economice și a indicatorilor tehnico-economici aferenți pentru reabilitarea 
termică a unui număr de 52 blocuri de locuinţe din Sectorul 6 al Municipiului Bucureşti. 

Dacă sunt discuții? Dl Pană, vă rog! 
Dl Traian Pană: Mulțumesc, domnule președinte! Să înțeleg că singura modificare a 

indicatorilor este dată de modificarea celor două adrese, da? Altă modificare nu apare, nu? 
Mulțumesc! 

Dl Ciprian Ciucu: Altă modificare nu apare, doar cea de adresă. Să rămână şi pe bandă ca să 
fie clar.  

Dl Marius Ionel Ungureanu: Vă mulțumesc, domnule primar! Dacă nu mai sunt discuții 
trecem la vot. Voturi “împotrivă”? Nu sunt voturi “împotrivă”. “Abțineri”? Nu sunt “abțineri”.       
Voturi “pentru”? Cu 26 de voturi “pentru”, proiectul a fost adoptat.  

Următorul punct pe ordinea de zi: Proiect de hotărâre nr. 126/30.05.2023 privind aprobarea 
devizului general, a indicatorilor tehnico-economici și a documentației tehnico-economice (DALI) 
pentru obiectivul de investiții ”Reabilitare și recompartimentare Complex Comercial Veteranilor,            
B-dul Iuliu Maniu nr. 72-92, București, Sector 6”. 

Discuții dacă sunt? Nu sunt discuții. Trecem la vot. Voturi “împotrivă”? Nu sunt voturi 
“împotrivă”. “Abțineri”? 9 “abțineri” (dl Bordei, dl Coșcodaru, dl Ciontu, dl Iacob, dl Pană, dl Petcu, 
dl Simion E., dl Stanciu, d-na Surulescu). Voturi “pentru”? Cu 17 voturi “pentru”, proiectul a fost 
adoptat.  

Următorul punct pe ordinea de zi: Proiect de hotărâre nr. 128/31.05.2023 privind transferul 
exercitării dreptului de administrare asupra aleilor/căilor și platformelor pietonale de acces în 
blocurile de locuințe aferente imobilelor din cartierul “Constantin Brâncuși”  de la Administrația 
Comercială Sector 6 la Administrația Domeniului Public și Dezvoltare Urbană Sector 6. 

Dacă sunt discuții? La acest punct avem un amendament al domnului Bojdan. 
Dl Alexandru Teodor Bojdan: Mulțumesc, domnule președinte! Într-adevăr, depusesem un 

amendament, în urma discuțiilor pe care le-am avut astăzi cu dl director de la A.D.P. și d-na director 
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de la Administrația Comercială Sector 6, nu mai este nevoie. Înțeleg că spațiile verzi aferente 
imobilului din Constantin Brâncuși sunt deja în administrarea A.D.P., așa că forma actuală a acestui 
proiect este în regulă și îmi voi retrage amendamentul. Mulțumesc! 

Dl Marius Ionel Ungureanu: Am înțeles! Vă mulțumesc! Dacă nu mai sunt alte intervenții, 
trecem la vot. Voturi “împotrivă”? Nu sunt voturi “împotrivă”. “Abțineri”? Nu sunt “abțineri”.                   
Voturi “pentru”? Cu 26 de voturi “pentru”, proiectul a fost adoptat.  

 Următorul punct pe ordinea de zi: Proiect de hotărâre nr. 129 privind modificarea H.C.L. al 
Sectorului 6 nr. 192/2022 privind reorganizarea Administrației Comerciale Sector 6. 

 Dacă sunt discuții? Nu sunt discuții. Trecem la vot. Voturi “împotrivă”? Nu sunt voturi 
“împotrivă”. “Abțineri”? 9 “abțineri” (dl Bordei, dl Coșcodaru, dl Ciontu, dl Iacob, dl Pană, dl Petcu, 
dl Simion E., dl Stanciu, d-na Surulescu). Voturi “pentru”? Cu 17 voturi “pentru”, proiectul a fost 
adoptat.  

 Următorul punct pe ordinea de zi: Proiect de hotărâre nr. 132/31.05.2023 privind 
reorganizarea Direcției Generale de Impozite și Taxe Locale Sector 6, aprobarea Organigramei, 
Statului de funcții, numărului de personal și Regulamentului de Organizare și Funcționare. 

 Dacă sunt discuții? Nu sunt discuții. Trecem la vot. Voturi “împotrivă”? Nu sunt voturi 
“împotrivă”. “Abțineri”? Nu sunt “abțineri”. Voturi “pentru”? Cu 26 de voturi “pentru”, proiectul a 
fost adoptat.  

Următorul punct pe ordinea de zi: Proiect de hotărâre nr. 133/31.05.2023 privind 
reorganizarea Administrației Școlilor Sector 6, aprobarea Organigramei, numărului de personal, 
Statului de Funcții și Regulamentului de Organizare și Funcționare ale Administrației Școlilor 
Sector 6. 

 Dacă sunt discuții? Nu sunt discuții. Trecem la vot. Voturi “împotrivă”? Nu sunt voturi 
“împotrivă”. “Abțineri”? Nu sunt “abțineri”. Voturi “pentru”? Cu 26 de voturi “pentru”, proiectul a 
fost adoptat.  

Următorul punct pe ordinea de zi: Proiect de hotărâre nr. 123/30.05.2023 privind aprobarea 
repartizării garsonierei nr. 11 situată în blocul de locuințe F7A din str. Dealul Țugulea nr. 27, 
devenită vacantă pe parcursul exploatării. 

Dacă sunt discuții? D-na Mitran vă rog? 
D-na Georgeta Mitran: Mulțumesc, domnule președinte! La acest proiect și la următoarele 

două să se consemneze că Georgeta Mitran nu participă la vot. Mulțumesc! 
Dl Marius Ionel Ungureanu: Vă mulțumesc! Dacă nu mai sunt alte discuții, trecem la vot. 

Voturi “împotrivă”? Nu sunt voturi “împotrivă”. “Abțineri”? Nu sunt “abțineri”. Voturi “pentru”?                
Cu 25 de voturi “pentru”, proiectul a fost adoptat.  

Următorul punct pe ordinea de zi: Proiect de hotărâre nr. 124/30.05.2023 privind aprobarea 
repartizării garsonierei nr. 60 situată în blocul de locuințe F7A din str. Dealul Țugulea nr. 27, 
devenită vacantă pe parcursul exploatării. 

Discuții? Nu sunt discuții. Trecem la vot. Voturi “împotrivă”? Nu sunt voturi “împotrivă”. 
“Abțineri”? Nu sunt “abțineri”. Voturi “pentru”? Cu 25 de voturi “pentru”, proiectul a fost adoptat.  

Următorul punct pe ordinea de zi: Proiect de hotărâre nr. 125/30.05.2023 privind aprobarea 
repartizării garsonierei nr. 99 situată în blocul de locuințe F7b din str. Dealul Țugulea nr. 27, 
devenită vacantă pe parcursul exploatării. 

Discuții? Nu sunt discuții. Trecem la vot. Voturi “împotrivă”? Nu sunt voturi “împotrivă”. 
“Abțineri”? Nu sunt “abțineri”. Voturi “pentru”? Cu 25 de voturi “pentru”, proiectul a fost adoptat.  

Următorul punct pe ordinea de zi: Proiect de hotărâre nr. 88/24.04.2023 pentru aprobarea 
finanțării nerambursabile din bugetul local al Sectorului 6 a proiectelor culturale. 

Dacă sunt discuții? Vă rog, dl Eduard Simion! 
Dl Eduard Paul Simion: Mulțumesc frumos, dl președinte! Vreau să înțeleg un pic proiectul. 

Deci, practic, noi dăm bani din bugetul local al Primăriei Sectorului 6, nerambursabil către Centrul 
Cultural European, care să organizeze niște proiecte culturale, la asta se referă proiectul? Că nu 
înțeleg și nerambursabil, că așa scrie finanțării nerambursabile din bugetul local al Sectorului 6 a 
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proiectelor culturale. Proiectele culturale probabil sunt organizate de Centrul Cultural, că ei au 
obiectul acesta de activitate. 

Dl Marius Ionel Ungureanu: D-na viceprimar, vă rog!  
D-na Mihaela Ana Maria Ştefan: Conform Ordonanței Guvernului numărul 51/1998, 

autoritățile publice locale au obligația să organizeze sesiuni de finanțare nerambursabile pentru 
proiecte culturale. Ce înseamnă aceasta? Fiecare autoritate publică locală ar trebui să aloce un buget 
pentru care creatorii, operatorii culturali din țară să prezinte proiecte și pentru care să concureze,        
ceea ce s-a întâmplat și anul trecut, ceea ce se va întâmpla și anul acesta. Noi, în momentul acesta, 
am alocat 1.000.000 lei pentru aceste proiecte. Există o comisie formată din 3 evaluatori externi care 
sunt specializați pe evaluarea proiectelor culturale și 2 membri ai autorității finanțatoare care 
analizează proiectele depuse și în urma grilei de evaluare și a punctajului, proiectele eligibile vor fi 
finanțate. Sunt trei tipuri de proiecte care pot fi finanțate proiecte mici, de maxim 25.000 lei, proiecte 
medii de maxim 50.000 lei și proiecte mari, de maxim 100.000 lei. Dacă vă aduceți aminte, anul 
trecut am avut un proiect de hotărâre prin care s-a aprobat reorganizarea Centrului Cultural European 
și a fost inclus în atribuțiile centrului fix acest lucru, și anume, organizarea și implementarea 
sesiunilor de  finanțare pentru proiecte culturale. Anul acesta ei se vor ocupa cap coadă de tot ce 
înseamnă primirea proiectelor, organizarea comisiei, implementarea, coordonarea și supervizarea, de 
fapt, a implementării proiectelor, pentru că proiectele nu vor fi implementate de Centru. Centrul doar 
se va asigura că proiectele care au câștigat finanțare își îndeplinesc activitățile și-și fac raportul de 
decont conform, astfel încât să putem să facem plata. Asta este tot ce facem.  

Dl Marius Ionel Ungureanu: Vă mulțumesc, d-na viceprimar! Vă rog, dl Eduard Simion! 
Dl Eduard Paul Simion: Mulțumesc frumos! Deci, practic, sunt niște O.N.G.-uri, niște 

asociații care organizează niște proiecte culturale, OK! Celebre de altfel, O.N.G.-uri sau familiare sau 
cunoscute, nu? 

D-na Mihaela Ana Maria Ştefan: Nu. 
Dl Eduard Paul Simion: Eu nu le știu, poate dvs. le știți mai bine. Cine se ocupă de 

derularea acestor contracte cu aceste forme juridice, ca să zic așa?  
D-na Mihaela Ana Maria Ştefan: Autoritatea finanțatoare, în cazul nostru, Centru Cultural 

European, ei încheie contractul. 
Dl Eduard Paul Simion: Deci, Centrul Cultural European, practic, din bugetul lor, care 

bugetul este de la bugetul local, am înțeles, finanțează aceste...  
D-na Mihaela Ana Maria Ştefan: Da. 
Dl Eduard Paul Simion: Deci până la urmă din bugetul local finanțăm prin Centrul Cultural. 

Deci, Centrul Cultural se ocupă, am înțeles!  
D-na Mihaela Ana Maria Ştefan: Se ocupă cu implementarea finanțării nu cu derularea 

proiectului. 
Dl Eduard Paul Simion: Deci, Centrul Cultural se ocupă. Deci, revenim la ce am început,         

vă mulțumesc!  
D-na Mihaela Ana Maria Ştefan: Nu este, adică sesiunea aceasta de finanțare nu este 

singura pe care Primăria Sectorului 6 o coordonează, în sensul în care noi oferim finanțări 
nerambursabile, de fapt, D.G.A.S.P.C.-ul oferă finanțări nerambursabile tot pe concurs de proiecte, 
pe Legea nr. 34, iar de anul trecut oferim finanțări nerambursabile atât pe O.G. nr. 51, cât și pe legea 
nr. 350 pentru suport. 

 Dl Marius Ionel Ungureanu: Vă mulțumesc, d-na viceprimar! Dacă nu mai sunt discuții, 
trecem la vot. Voturi “împotrivă”? Nu sunt voturi “împotrivă”. “Abțineri”? 9 “abțineri” (dl Bordei,                   
dl Coșcodaru, dl Ciontu, dl Iacob, dl Pană, dl Petcu, dl Simion E., dl Stanciu, d-na Surulescu).            
Voturi “pentru”? Cu 16 voturi “pentru”, proiectul a fost adoptat (Dl Copaci a ieşit din sală).  

Următorul punct pe ordinea de zi: Proiect de hotărâre nr. 122/30.05.2023 privind aprobarea, 
implementarea și finanțarea Programului educațional „Grădinița de vară” 2023. 

Discuții? Vă rog, domnule viceprimar! 
Dl Alexandru Valeriu Gâdiuţă: Vă mulțumesc, domnule președinte! Prin acest proiect 

încercăm să sprijinim atât familiile din sector, copii, părinți, bunici, cât și sistemul educațional pentru 
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a nu fi rupturi și discontinuități, mai ales în perioada aceasta dificilă. Practic, venim cu un proiect 
record pentru grădinițe de vară. În această vacanță ajungem la aproape 4000 de copii din Sectorul 6 
care vor putea beneficia de servicii în cadrul grădinițelor din sector, mai bine de jumătate din copiii 
preșcolari care frecventează grădinițele din Sectorul 6. Sper să adoptați cu toții acest proiect. 
Mulțumesc! 

Dl Marius Ionel Ungureanu: Vă mulțumesc, domnule viceprimar! Vă rog, d-na consilier! 
D-na Gabriela Popescu, consilier local: Am o întrebare pentru dl viceprimar. Am găsit  

sursă de finanțare a acestui program, este prevăzut în bugetul Administraţiei Şolilor Sector 6?  
Dl Alexandru Valeriu Gâdiuţă: În cazul în care acest proiect va fi adoptat la o ulterioară 

rectificare vor trebui să fie alocați bani către Administrația Şcolilor pentru a face plățile necesare 
derulării proiectului.  

Dl Marius Ionel Ungureanu: Vă mulțumesc! Dacă nu mai sunt discuții, trecem la vot. 
Voturi “împotrivă”? Nu sunt voturi “împotrivă”. “Abțineri”? Nu sunt “abțineri”. Voturi “pentru”?        
Cu 25 de voturi “pentru”, proiectul a fost adoptat.  

 Următorul punct pe ordinea de zi: Proiect de hotărâre nr. 134/31.05.2023 pentru 
modificarea și completarea H.C.L. al Sectorului 6 nr. 30/2022 privind aprobarea proiectului                  
„Pregătirea Proiectului de Extindere a Sistemului de Colectare Separată și Sortare a Deșeurilor 
Municipale la Nivelul Sectorului 6 al Municipiului București” și a cheltuielilor legate de proiect, cu 
modificările și completările ulterioare. 

Discuții? Nu sunt discuții. Trecem la vot. Voturi “împotrivă”? Nu sunt voturi “împotrivă”. 
“Abțineri”? 9 “abțineri” (dl Bordei, dl Coșcodaru, dl Ciontu, dl Iacob, dl Pană, dl Petcu, dl Simion E., 
dl Stanciu, d-na Surulescu). Voturi “pentru”? Cu 17 voturi “pentru”, proiectul a fost adoptat. (A 
revenit în sală dl Copaci).   

Dl Ciprian Ciucu: Îmi cer scuze! Am înțeles că există pe ordinea de zi un punct 
“interpelări”? Ca să știu să mă întorc. Tocmai de aceea vreau ca să primesc interpelările dvs. în fața 
dvs. Lipsesc puțin și mă întorc ca să-mi spuneți ce aveți de spus, că așa este normal.  

Dl Marius Ionel Ungureanu: Vă mulțumim, domnule primar! 
Următorul punct pe ordinea de zi: Proiect de hotărâre nr. 96/10.05.2023 privind modificarea 

și completarea Anexei nr. 1 și Anexei nr. 2 din Hotărârea Consiliului Local al Sectorului 6              
nr. 33 din data de 18.02.2021 privind nominalizarea reprezentanţilor Consiliului Local Sector 6 în 
comisiile pentru evaluarea și asigurarea calității din unitățile de învățământ preuniversitar de stat, 
particular și confesional din Sectorul 6 al Municipiului București. 

Rog Biroul Tehnic să pregătească urna! Dacă sunt propuneri? Vă rog, d-na Mitran! 
D-na Georgeta Mitran: Domnule președinte, având în vedere că lipsește colegul nostru Gicu 

Zainea, care face parte din comisia de numărare a voturilor, grupul U.S.R. îl propune în locul lui pe              
dl consilier Alexandru Bojdan. Mulțumesc! 

Dl Traian Pană: Propun ca dl consilier Tiberiu Stanciu să ia locul în toate locurile lăsate 
vacante de către dl consilier Tomescu Constantin, mulțumesc! 

Dl Marius Ionel Ungureanu: Vă mulțumesc! Alte propuneri nu mai sunt. Mulţumesc!  
Vă propun o pauză de 5 minute până când Biroul Tehnic este gata cu buletinele de vot.  
Dl Demirel Spiridon: Rog doamnele și domnii consilieri să-și ocupe locurile în sală. Dacă nu 

mai sunt doamne și domni consilieri în afara sălii o să distribuim buletinele de vot pentru proiectul 
numărul 29 pe ordinea de zi. Rog membrii comisiei de numărare și validare să-și preia prerogativele 
de comisie. Vă rog, d-na Trăistaru, dl Bojdan, dl Volintiru, dl Bordei și dl Prunaru vă rog să vă luați 
prerogativele de comisie de numărare a votului!  

Se intră în procedură de vot 
Dl Marius Ionel Ungureanu: Vă rog să luați loc! Am primit rezultatele și dau citire 

procesului-verbal referitor la rezultatul votului exprimat privind nominalizarea reprezentanților 
Consiliului Local al Sectorului 6 în comisiile pentru evaluarea și asigurarea calității din unitățile de 
învățământ preuniversitar de stat din Sectorul 6 al municipiului București în urma numărării și 
verificării buletinelor de vot rezultă: pentru Școala Gimnazială Ion Dumitriu, dl Stanciu Tiberiu a 
primit 26 de voturi, pentru Școala Gimnazială Sfânta Treime, dl Stanciu Tiberiu a primit 26 de voturi.  
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Supun la vot proiectul în ansamblu. Voturi “împotrivă”? Nu sunt voturi “împotrivă”. 
“Abțineri”? Nu sunt “abțineri”. Voturi “pentru”? Cu 26 de voturi “pentru”, proiectul a fost adoptat.  

Următorul punct pe ordinea de zi: Proiect de hotărâre nr. 98/11.05.2023 privind modificarea 
și completarea Anexei nr. 1 și Anexei nr. 3 din Hotărârea Consiliului Local al Sectorului 6 nr. 34 din 
data de 18.02.2021 privind nominalizarea reprezentanților Consiliului Local Sector 6 în consiliile de 
administrație ale unităților de învățământ preuniversitar de stat din Sectorul 6 al Municipiului 
București, nominalizarea reprezentanților Consiliului Local Sector 6 în consiliile de administrație 
ale unităților de învățământ profesional și tehnic din Sectorul 6 al Municipiului București, 
nominalizarea reprezentanților Consiliului Local Sector 6 în consiliile de administrație ale unităților 
de învățământ particular și confesional din Sectorul 6 al Municipiului București, precum și în 
consiliul de administrație al Casei Corpului Didactic a Municipiului București. 

Discuții dacă sunt? Vă rog, dl Ciontu!  
Dl Gheorghe Ciontu: Propunerea noastră este ca la Liceul Marin Preda, dl Iacob Emanuel  

să fie titular și să-l înlocuiască pe dl Eduard Paul Simion, iar la grădinița și școala primară 
Politehnica să fie invers, adică dl Eduard Paul Simion să fie titular, să-l înlocuiască pe dl Iacob 
Emanuel. 

Dl Marius Ionel Ungureanu: Vă mulțumesc! Mai sunt discuții? Vă rog, dl Pană! 
Dl Traian Pană: Mulțumesc! Am următoarea propunere, dl Tiberiu Stanciu să intre în școlile 

vacante unde a fost dl consilier Tomescu Constantin. Mulțumesc! 
Dl Marius Ionel Ungureanu: Vă mulțumesc! Mai sunt discuții? Dacă nu mai sunt alte 

propuneri, vă rog să luăm o pauză de 5 minute pentru pregătirea buletinelor. Vă mulțumesc! 
 Dl Demirel Spiridon: Vă rog să invitați doamnele și domnii consilieri în sală, să-și ocupe 

locurile și, bineînțeles, comisia de numărare a voturilor să-și reia atribuțiile!   
Se intră în procedură de vot 
Dl Marius Ionel Ungureanu: Am primit și rezultatele, procesele-verbale ale votului secret 

exprimat: dl Stanciu Tiberiu a obținut 26 de voturi, dl Simion Eduard Paul 26 de voturi din 26          
de voturi valabil exprimate și dl Iacob Emanuel 26 de voturi din 26 de voturi valabil exprimate.  

Supun la vot proiectul în ansamblu. Voturi “împotrivă”? Nu sunt voturi “împotrivă”. 
“Abțineri”? Nu sunt “abțineri”. Voturi “pentru”? Cu 26 de voturi “pentru”, proiectul a fost adoptat.  

Următorul punct pe ordinea de zi: Proiect de hotărâre nr. 136/07.06.2023 privind solicitarea 
împuternicirii exprese a Consilului Local al Sectorului 6, de către Consiliul General al Municipiului 
București, de a hotărî cu privire la încheierea unui acord de parteneriat între Sectorul 6 al 
Municipiului București și Agenția de Dezvoltare Dubrovnik (DURA) din Croația, Municipalitatea 
Heraklion din Grecia, Municipalitatea Camara de Lobos din Portugalia, Orașul Brindisi din Italia, 
Municipalitatea Tartu din Estonia, Orașul Murcia din Spania și Orașul Tirana din Albania, în 
vederea implementării proiectului „Remote and Hybrid work for Thriving Cities – Remote IT” și 
aprobarea participării Sectorului 6 al Municipiului București ca partener în cadrul proiectului 
„Remote and Hybrid work for Thriving Cities – Remote IT” și a cheltuielilor legate de acest proiect, 
în vederea finanțării acestuia în cadrul apelului de proiecte „URBACT IV 2021- 2027”. 

Dacă sunt discuții? Trecem la vot. Voturi “împotrivă”? Nu sunt voturi “împotrivă”. 
“Abțineri”? 9 “abțineri” (dl Bordei, dl Coșcodaru, dl Ciontu, dl Iacob, dl Pană, dl Petcu, dl Simion E., 
dl Stanciu, d-na Surulescu). Voturi “pentru”? Cu 17 voturi “pentru”, proiectul a fost adoptat.   

Următorul punct pe ordinea de zi: Proiect de hotărâre nr. 137/07.06.2023 privind solicitarea 
împuternicirii exprese a Consiliului Local al Sectorului 6, de către Consiliul General al Municipiului 
București, de a hotărî cu privire la încheierea unui acord de parteneriat între Sectorul 6 al 
Municipiului București și Agenția Municipală de Dezvoltare a Municipalității Trikala din Grecia, 
Municipalitatea Amarante din Portugalia, Agenția de Dezvoltare Regională Biesko Biala din 
Polonia, Consiliul Orașului Guia de Isora din Spania, Municipalitatea Larnaka din Cipru, 
Universitatea Națională și Kapodistriană din Atena, Grecia, Municipalitatea Arezzo din Italia și 
Municipalitatea Idrijo din Slovenia, în vederea implementării proiectului „TechDiversity” și 
aprobarea participării Sectorului 6 al Municipiului București ca partener în cadrul proiectului 
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„TechDiversity” și a cheltuielilor legate de acest proiect, în vederea finanțării acestuia în cadrul 
apelului de proiecte „URBACT IV 2021- 2027”. 

Discuții? Dacă nu sunt discuții, trecem la vot. Voturi “împotrivă”? Nu sunt voturi 
“împotrivă”. “Abțineri”? 9 “abțineri” (dl Bordei, dl Coșcodaru, dl Ciontu, dl Iacob, dl Pană, dl Petcu, 
dl Simion E., dl Stanciu, d-na Surulescu). Voturi “pentru”? Cu 17 voturi “pentru”, proiectul a fost 
adoptat.   

Şi ultimul punct de pe ordinea de astăzi: Întrebări și interpelări. 
 Nu sunt. Mulțumim! Declar ședința închisă!  
 

 
 
 
 
 
 
     Preşedinte de ședință,                                                                     Secretar general Sector 6, 
    Marius Ionel Ungureanu                                                                            Demirel Spiridon 
 


